
 

 

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

 

Sted: Skype 

Tid: Tirsdag 21. april kl. 17.00-18.00  

 

 

Indkaldte:  

 
Henrik Boelsgaard, Helle Philipsen, Stine Bønløkke, Louise Haugsted, Inger Kristensen 

Jeanette Kæseler, Henriette Refstrup, Helle Krogh, Hanne Raahauge, Lone Raben, 
Maibritt Sander, Lene Agerskov og Betina Folke 

Afbud: Henrik Boelsgaard 

 Dagsorden:  
 

18/2020: Godkendelse af referat fra marts (5 minutter) 

Ad.  

 

19/2020: Til orientering og debat: Situationen omkring Coronakrisen. (55 minutter) 

Ad. Vi har haft nødpasning med skolen åben hver dag. Op mod påske fik vi melding om at hele sko-     

len skulle åbne op efter påske. Åbning af skolen blev planlagt af ledelsen hen over påskeferien. Vi       

har flyttet 3 klasser (mellemtrin) fra bygning 11 til bygning 2, og det betød at takst 4 først kunne     

starte fredag den 17.04. De resterende klasser i bygning 11 er blevet fordelt i de tomme lokaler i        

bygningen, så vi kan holde 2 meters afstand mellem eleverne uden at blande klasserne. I udskoling-    

en er personalet blevet trukket ”hjem” til deres stamklasser for at mindske smitterisiko. Det betyder, 

der har været skemaændringer og noget fagfaglig undervisning er planlagt af faglærer, men udført       

af anden lærer. Skolegårdene er blevet opdelt, så eleverne har deres egen gård. Der arbejdes med 

projektopgaven de næste 3 uger for de ældste elever (8-10 årg.). I forhold til taxa, er der færre elev-    

er i de enkelte taxaer, så der er mere ro. I indskolingen er de pædagogiske værksteder lukket, da de      

er for små til at rumme mere end en elev. Til gengæld bruges udendørsarealerne ekstra meget. 

Eleverne er gode til at håndtere den megen håndvask. Selv om det er nødundervisning, arbejdes der 

fagfagligt i alle klasser. Alle klasser på takst 4 har som minimum deres matematik eller dansk lærer i 

klassen. 

Takst 5 havde opstart torsdag den 16.04, da det kun har været nødvendigt at flyttet møbler, så der       

er 2 meter mellem de enkelte elever. Her bruges udearealerne også meget. Eleverne klarer det rigtig 

flot, og er hurtigt tilbage i deres vante rutiner. Vi har stadig 10 elever i nødundervisning på 

Tjørringhus. Det er elever, der bor på Tjørringhus, så her mindsker vi risiko for smitte for dem. 

Nogle af vores elever med nedsat funktionsevne, synes det er svært, at de ikke kan få samme antal    

knus og kram som de plejer at få. I mange klasser synges der ”vaskehænder” sange, så det bliver lidt 

sjovere at vakse hænder.  

Indendørs har vi ekstra rengøring og der er håndsprit tilgængelig for medarbejdere over alt. Vi har 

ansat en ung kvinde til at skure udendørs legeredskaber.  

 

På begge takster følger vi op på de elever, der ikke møder i skole. Det foregår både gennem 

lærer/pædagoger og ledelse. 

Ekstra udgifter: materialer til elever, da flere elever ikke kan dele materialer, indkøb af 



klodskasser/andre kasser til undervisningsmaterialer, værnemidler er steget i pris, udgift til 

legepladsrengøring, tilbagetrækning af planlagt ferie som efterfølgende udbetales. Vi er blevet bedt   

om at aflevere en liste over ekstra udgifter i forbindelse med Corona.  

Jeanette har fået positiv respons fra forældrekredsen i forhold til opstart af skolen. Forældrene har 

været trygge ved at sende deres børn i skole igen. 

Vi har, så vidt vi ved ingen elever, der er testet positive for Covid 19 og heller ingen medarbejdere. 

Vi har slået stillinger op, så vi hurtigt kan ansætte vikarer i tilfælde af sygdom med Covid 19. 

Hvis en medarbejder bliver testet positiv, orienteres vedkommendes kolleger og ligeledes klassens 

forældre. Dette sker naturligvis efter reglerne i GDPR:  

Hvis nuværende retningslinjer fortsætter, skal vi have fundet ud ad, hvordan vi kan mødes med 

klassernes forældre op mod sommerferien. 

 

20/2020: Eventuelt 

Ad.  

 

 

 

 

Referent: Lone Raben 

 


